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خبر فوتبال

 یک  بارسایی  کرونا  گرفت
سایت باشگاه بارسلونا با انتشار بیانیه ای از ابتلا  �

به کرونای یکی از ۹ بازیکنی که به تازگی به اردوی 
پیش فصل این تیم اضافه شده اند، خبر داد. طبق 
بیانیه  این باشگاه، عصر دیروز از ۹ بازیکنی که قرار 
بود از امروز تمریناتشــان را در اردوی پیش فصل 
آبی   اناری ها آغاز کنند، تســت کرونا گرفته شده که 
نتیجه تســت یکی از آنها مثبت بوده اســت. این 
بازیکن کــه هیچ کدام از علائم ابتلا به این ویروس 
را نداشته و از نظر جسمانی در شرایط کاملا خوب 
به ســر می برد، به خانه اش فرستاده شده است تا 
دوران قرنطینه را در آنجا ســپری کند. هویت این 
بازیکن هنوز مشخص نشده، اما باشگاه اعلام کرده 
ایــن فرد با هیچ کدام از آن دســته از بازیکنانی که 
قرار اســت به پرتغال ســفر کنند تا با بایرن مونیخ 
در مرحله یک چهارم نهایی لیــگ قهرمانان اروپا 
مصاف داشــته باشند، تماسی نداشــته است. در 
همین حال قرار شده اســت از تمام افرادی که با 
فرد مبتــلا در تماس بوده اند، دوباره تســت کرونا 
گرفته شــود تا ابتلا یا عدم ابتلای آنها مشــخص 
شود. ۹ فرد جدیدی که تست کرونای یکی از آنها 
مثبت اعلام شده، شــامل سه بازیکن جدید تیم از 
جمله فرانسیســکو ترینکائو، ماتئوس فرناندس و 
پدری و همچنیــن کارلس آلنیــا، ژان کلر تودیبو، 
موســی واگه، اوریــول بوســکتس، ژان میراندا و 
رافینیا آلکانتارا می شــوند. تیم فوتبال بارســلونا 
قرار است امروز راهی پرتغال شود تا برای مصاف 

جمعه شب با بایرن مونیخ آماده شود.

برانکو حاضر  به مذاکره 
با  سپاهان  نشد

وکیل ســرمربی پیشــین تیم فوتبال پرسپولیس  �
دربــاره وضعیــت پرونــده برانکــو ایوانکوویــچ 
در فیفــا توضیحاتــی ارائــه داد و از رد پیشــنهاد 
ســپاهان از ســوی این مربی کروات خبر داد. دارو 
بوشــیچ، وکیل برانکو ایوانکوویــچ، در گفت وگو با 
تســنیم، درباره پیشنهاد باشگاه ســپاهان به برانکو 
ایوانکوویــچ در پی اســتعفای امیــر قلعه نویی از 
ســمت ســرمربیگری این تیم اصفهانی گفت: بله، 
خبر پیشــنهاد سپاهان به آقای برانکو صحت دارد. 
آنها پیشــنهاد ســرمربیگری به برانکو داده اند که 
او به خاطــر پایبندی به قراردادی که با فدراســیون 
فوتبال عمان دارد، به این پیشــنهاد پاســخ منفی 
داد. اینکه گفته شــده برانکو یا من برای مذاکره به 
ایران ســفر خواهیم کرد یا اینکه گفته شــده است 
بلیت ســفر و هتل هم برای ما رزرو شــده، صحت 
ندارد. توجه داشته باشید که برانکو حتی حاضر به 
مذاکره با سپاهانی ها نشد و پاسخ منفی به پیشنهاد 
آنها داد. او در پاســخ به این پرسش که «اگر برانکو 
هدایت تیمی را بر عهده نداشت، حاضر بود هدایت 
ســپاهان را که یکــی از رقبای اصلی پرســپولیس 
اســت، بر عهده بگیرد؟»، گفت: ســؤال زیرکانه ای 
پرســیدید؛ اما باید بگویم اگر برانکو سرمربی تیمی 
دیگر نبود، پیشــنهاد ســپاهان را بررســی می کرد؛ 
چون به هرحال او یک مربی حرفه ای اســت و باید 
حرفه ای هم تصمیم گیری کند. اگر برانکو بخواهد 
روزی به ایران بازگردد، اولین گزینه او پرســپولیس 
خواهد بــود؛ اما همان طور که گفتــم، او حرفه ای 
اســت و از دید من احتمال سرمربیگری تیمی دیگر 
در ایران را رد نمی کند، حالا می خواهد آن پیشنهاد 

از استقلال باشد یا از سپاهان.

 اسکوچیچ  و  وضعیت  بلاتکلیف 
تیم  ملی

تصمیم هــای جدید به بلاتکلیفــی تیم ملی و  �
اسکوچیچ دامن زده و هفته های آینده دستخوش 
اتفافات جدیدی خواهد بود. به گزارش ایسنا، فیفا 
و AFC تصمیم گرفتند بازی های ملی در قاره آسیا 
را تا پایان ســال ۲۰۲۰ لغو کننــد و از طرفی برای 
برگزاری بازی های انتخابی جام  جهانی ۲۰۲۲ قطر 
و جام  ملت های آســیا ۲۰۲۳ چین تاریخ جدیدی 
اعلام نشــده اســت. این اتفاق به این معنی است 
که پس از وقفــه هفت ماهه در برگزاری بازی های 
سرنوشت ساز تیم  ملی در این مرحله، اسکوچیچ و 
ملی پوشان ایران تا مدت زمان نامعلومی - دست کم 
تا نوروز ۹۹- باید منتظر بمانند. بعد از لغو فیفادی 
در ماه های شــهریور، مهر و آبان سال جاری (سه 
پنجره رسمی بازی های ملی در سال ۲۰۲۰)، فیفا و 
AFC نخستین پنجره فیفادی در سال ۲۰۲۱ در ماه 
مارس یا فروردین، برگزاری انتخابی جام جهانی و 
جام ملت ها را بررسی خواهند کرد. لغو مسابقات 
موجب فشردگی بیش از حد تقویم فوتبال خواهد 
شــد؛ چرا که در ادوار گذشته در فاصله یک سال تا 
جام جهانی تکلیف تیم های حاضر در مســابقات 
جهانی در هر قاره مشخص می شد؛ اما این بار حتی 
تیم های حاضر در دور نهایی انتخابی مسابقات هم 
مشخص نشده اند! البته این احتمال وجود دارد که 
نهادهای بین المللی فوتبال در نهایت به برگزاری 
متمرکز بازی هــا رضایت دهنــد؛ اتفاقی که برای 
رقابت های بین المللی باشگاهی رخ داد. سرمربی 
کــروات تیم ملــی فوتبال بهمن ۹۸ بــا قراردادی 
چهار ماهــه با بنــد تمدید در صــورت راهیابی به 
مرحله سوم انتخابی جام جهانی استخدام شد؛ اما 
کرونا این مربی و مســئولان فدراسیون را هم دچار 
دردسر کرده است. از زمان روی کار آمدن اسکوچیچ 
تیم ملی هیچ گونه اردو یا بازی تدارکاتی و رسمی 
نداشــته و فرصتی برای حضور ملی پوشان فراهم 
نشــده است. در این مدت سرمربی تیم ملی حدود 
چهار ماه در منزل خود در کرواســی حضور داشته 
و مدتی است بازی های باشگاهی را در ایران تماشا 
و آنالیز می کند. در پی این اتفاق دســتیاران داخلی 
و خارجی هم گــرد هم آمده اند. ایــن اتفاقات به 
این معنی اســت که اسکوچیچ بدون بازی رسمی 
تا پایان ســال ۲۰۲۰ و همین طور ماه هایی از ۲۰۲۱ 
قــرارداد خــود را دریافت خواهد کــرد که حدودا 
معادل پنج میلیارد تومان اســت و مبلغی هم به 
دســتیارانش اختصاص خواهد یافت. در نخستین 
روزهای شــیوع این اپیدمی، برخی از فدراسیون ها 
-از جملــه اروگوئه کــه قرارداد اســکار تابارس را 
فســخ کرد- با توجه بــه پیش بینی ناپذیر بودن این 
دوران، قــرارداد مربیان ملی را فســخ کردند تا از 
پرداخت دســتمزد خودداری کننــد. در ایران هم 
زمزمه هایی برای فســخ قرارداد یــا تمدید نکردن 
قرارداد اســکوچیچ وجود داشــت که فدراسیون 
فوتبــال به شــدت این شــایعات را تکذیــب کرد؛ 
اما مشــخص نیســت که طرفین قرارداد جدیدی 
منعقد کرده باشــند و اینکــه چگونه به همکاری 
می پردازند، چرا هنوز دستمزد اسکوچیچ پرداخت 
نشده است. وقتی بازی رسمی برگزار نشود، الزامی 
برای آماده ســازی و هزینه اضافه نیست. در واقع 
بازی هــای تدارکاتــی و اردوها برگزار می شــوند 
که تیم هــا برای بازی های رســمی آماده شــوند. 
در شــرایطی که بازی های انتخابــی جام جهانی 
در ســال ۲۰۲۰ لغو شده، این ســؤال پیش می آید 
که آیا فدراســیون برای بازی هــای تدارکاتی هزینه 
می کند یا خیر. در حال حاضر بازی با ازبکستان برای 
۱۸ شــهریور رزرو شده است؛ اما در هفته های اخیر 
این فدراســیون از نهایی کردن دومین بازی تیم  ملی 
خودداری کرد که می تواند ریشه در نامشخص بودن 
بازی های رسمی داشته باشد. این امکان وجود دارد 
که فدراسیون به خاطر فشردگی مسابقات باشگاهی 
از برگــزاری این اردوی ملی خــودداری کند تا جام 
حذفی زودتر تمام شــود و تیم ها در زمان کوتاه تری 

برای فصل آینده آماده شوند.

زمان  برگزاری  دربی  نیمه نهایی 
جام  حذفی  اعلام  شد

ســازمان لیگ فوتبال ایران برنامــه بازی های  �
مرحله نیمه نهایی مســابقات فوتبال جام حذفی 
باشگاه های کشــور را اعلام کرد. به گزارش روابط 
عمومی سازمان لیگ فوتبال ایران، برنامه دو دیدار 
مرحله نیمه نهایی جام حذفی فوتبال اعلام شــد. 

این برنامه به شرح زیر است:
سه شنبه - چهارم شهریور  ۹۹

تراکتورســازی تبریــز - نفت مسجدســلیمان، 
ساعت ۱۹:۳۰، ورزشگاه یادگار امام (ره) تبریز

چهارشنبه - پنجم شهریور  ۹۹
پرســپولیس - استقلال، ســاعت ۱۹، ورزشگاه 

آزادی

یک جلد دفترچه قرارداد واگذاری ملک فی ما بین 
شرکت شهرک های صنعتی استان ایلام و شرکت طلوار 

دلباز سابق و بهتام نوین غرب جدید به شماره ۸۹۵ 
و تاریخ انعقاد ۰۱ / ۰۸ / ۷۲ مفقود گردیده و از درجه 

اعتبار ساقط می باشد
 مدرک گواهینامه پزشکی خلبانی

 (medical certificate ) اینجانب روژينا مقدم 
در تاریخ ۱۳۹۹/۵/۲۰ مفقود گردیده و از درجه 

اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز و کارت خودرو سایپا تیبا ۲ رنگ سفید 
مدل ۱۳۹۵ به شماره پلاک ایران ۹۹ _ ۸۵۳ ی ۷۱ 
و شماره موتور M15/8335308 و شماره شاسی 

NAS821100G1062141 به نام سارا حليمي فر 
مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

سند مالکیت خودرو رنو ساندرو رنگ سفید روغنی مدل 
۱۳۹۵ به شماره پلاک ایران ۳۸ - ۱۸۶ س ۷۶ و شماره 

 موتور K4MC697 - R035036 و شماره شاسی
 NAPBSRBYAG1014319 به نام فرامرز پرمهر 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
سند کمپانی کامیونت هیوندای رنگ سفید روغنی 
مدل ۱۳۸۴ به شماره موتور D4AL5250394 و 

 شماره شاسی ۳۷۹۱۱۷۸۴۰۰۵۵۹۲  مفقود گردیده 
و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز خودرو تیبا ۲۳۱ رنگ نقره ای متالیک مدل 
۱۳۹۰ به شماره پلاک ایران ۶۶ _ ۱۲۷ م ۴۸ و شماره 
 S۵۸۱۰۰۹۰۰۰۹۷۸۰ موتور ۸۰۱۰۴۴۱ و شماره شاسی 
به نام حميد شيردستيان مفقود گردیده و از درجه 

اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز خودرو پژو پارس رنگ سفید روغنی مدل ۱۳۸۹ 
به شماره پلاک ایران ۵۵ - ۶۷۲ و ۱۹ و شماره موتور 

 ۱۲۴۸۸۳۲۹۰۴۸ و شماره شاسی
 NAAN01CAXAE264720 به نام محمود سديری 
ابوالحسني مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز و کارت خودرو پراید صبا رنگ سفید مدل 
۱۳۸۲ به شماره پلاک ایران ۶۸ - ۷۶۳ ی ۵۳ و 

شماره موتور S1412282975341 و شماره شاسی 
۰۰۵۱۵۱۴۷ به نام حميدرضا رازی هريس مفقود 

گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

لیگ قهرمانان اروپا
پنجشنبه ۲۳ مرداد

لایپزیش -اتلتیکو مادرید ۲۳:۳۰ �
جمعه ۲۴ مرداد

بارسلونا – بایرن مونیخ ۲۳:۳۰ �

برنامه

اکرم خدابنده، کاپیتان تیــم ملی تکواندوی بانوان، 
مدتی است که به گروه خادمین مؤسسه خیریه علی بن  
ابی طالب ملحق شده است. مؤسسه ای که فعالیت های 
خیرخواهانه آن به همت رســول خادم، رئیس پیشین 
فدراســیون کشــتی، روز به روز گســترده می شــود. 
نایب قهرمــان تکوانــدوی زنان آســیا در روزهایی که 
ویروس مرگ بار کرونا، بحرانی ترین شرایط را برای مردم 
به وجود آورده، همراه خادم و برخی از کشتی گیران به 
روستاهای دورافتاده استان سیستان و بلوچستان سفر 
می کند تــا مایحتاج ضروری زندگی را به دســت مردم 
نیازمند این منطقه برســانند. خدابنده در حالی در این 
کار خیر پیش قدم شده که هم زمان باید تمریناتش را هم 
انجام بدهد، چراکه سودای حضور در بازی های المپیک 
توکیو را در ســر می پروراند. در ادامه گفت وگوی او را با 

«شرق» می خوانید.

از حضورتــان در مؤسســه خیریــه علــی ابن  �
ابی طالب بگویید. چطور شد که با رسول خادم آشنا 

شدید؟
هــدف آقای خــادم از ورود چهره های ورزشــی به 
این مؤسســه این اســت که خیرین و مردم به واســطه 
این چهره ها بیشــتر به یاری نیازمنــدان بیایند. من هم 
خیلی اتفاقی با ایشان آشــنا شدم. آقای خادم به یکی 
از اصحاب رسانه گفته بودند که می خواهند قهرمانان 
ورزشــی زنــان را هم بــرای مشــارکت در ایــن اقدام 
خیرخواهانه دعوت کنند که دوســتان من را به ایشــان 
معرفی کردند. خوشــبختانه از آن زمان به بعد به جز 
من خانم های ورزشکار دیگری هم به جمع این مؤسسه 
اضافه شــدند. نجمه خدمتی و نیلوفــر اردلان نفرات 

جدید هستند.
کارکردن با رسول خادم چطور است؟ �

خیلی عالی اســت. رســول خادم یک اســطوره در 
کشــتی ایران اســت و همه این را می دانند. آشنایی با 
ایشــان یکی از اتفاق های خوب زندگی من است. حتی 
راه رفتن کنار رســول خادم برای من افتخار اســت چه 
برسد به اینکه در این کار همراهی شان کنم. رسول خادم 
واقعا زندگی اش را برای این کار گذاشــته و هر روزش را 
وقف مردم نیازمند می کند. من در این مدت درس های 
زیادی از فروتنی و تواضع آقای خادم گرفته ام. رســول 
خادم هم سال هاســت که دارد به مردم نیازمند کمک 
می کند اما کارهایش دیده نمی شد. خود من هم تا الان 

این موضوع را نمی دانستم. من رئیس هایی را دیده ام که 
باید مقابلشان تعظیم کنی اما رسول خادم با این همه 
افتخار و بزرگی ای که دارد، در این سفرها برای ما لقمه 
می گیرد و دســتمان می دهد. افتخار دیگرم حضور در 
کنار پرویز پرستویی است که ایشان نیز عضو این مؤسسه 
هســتند. آقای پرستویی در صفحه اینستاگرامش شش 
میلیون نفر دنبال کننده دارد. شــش میلیون عدد کمی 
نیســت. او مدام در صفحه اش از درد مردم می نویسد. 
نوشته های ایشان با بازخورد مثبتی همراه بوده و باعث 

شده خیرین خیلی بیشتر به مؤسسه کمک مالی کنند.
برنامه تمرینی تان در این سفرها به هم نمی خورد  �

یا نمی ترســید از اینکه در این رفت وآمدها به کرونا 
مبتلا شوید؟

من نهایتا ماهی یک یا دو بار به سیستان و بلوچستان 
می روم. برنامه تمرینی ام را هم جوری تنظیم کرده ام که 
آمادگی ام را حفظ کنم. درباره کرونا هم آن قدر عشــق 
و علاقــه به این کار پیدا کرده ام که اصلا از کرونا و مرگ 
نمی ترسم. از طرفی آن قدر درد مردم در این استان زیاد 
اســت که اصلا کســی به کرونا فکر نمی کند. وضعیت 
بهداشــت در روستاهای سیستان واقعا صفر است، چه 

برسد به غذا و بقیه مایحتاج زندگی.
از المپیک توکیو بگویید. برنامه تان برای رسیدن  �

به این بازی ها چیست؟
فعلا که همه مسابقات و اردوها تعطیل است. من 
هم مثل بقیه ورزشــکاران تمریناتــم را در خانه انجام 
می دهم. خدا را شــکر شرایطم خوب است. باید منتظر 
بمانیم تا زمــان رقابت های انتخابــی المپیک را اعلام 
کنند. تکواندوی ایــران در بخش زنان تنها می تواند دو 
ســهمیه المپیک به دســت آورد که این دو سهمیه در 

رقابت های قاره ای توزیع می شود.
شما سال هاست که در تیم ملی تکواندوی زنان  �

حضور دارید و باسابقه ترین عضو این تیم هستید. 
چقدر به حضور در المپیک خوش بین هستید؟

خیلــی زیاد. من به امید حضــور در المپیک تمرین 
می کنم. هر کس هر چیــز را از خدا بخواهد و برای آن 
تلاش کند حتما به آن می رســد. مــن هیچ وقت ناامید 
نمی شــوم و برای رسیدن به خواسته ام تا آنجا که شده 

می جنگم.
شما سال آینده که المپیک برگزار شود در آستانه  �

۳۰ســالگی هســتید، ممکن اســت بعد از المپیک 
خداحافظی کنید؟

نــه، اصلا این طور نیســت. مــن به ایــن حرف ها 
توجــه نمی کنم. هر کــس به انــدازه توانایی اش باید 
در ورزش قهرمانــی بمانــد. پرافتخارترین تکواندوکار 
وزن مــن (مثبت ۷۳ کیلوگرم) با چهار طلای جهان تا 
۳۵سالگی ورزش کرد. من علاوه بر حضور در المپیک 

به گرفتن مــدال المپیک هم فکر می کنم. متأســفانه 
کرونا همه چیز را تغییر داده و اصلا معلوم نیست چه 
می شــود. البته همین کرونا فرصتی را به وجود آورده 
که من نقطه ضعف هایم را بشناسم و با آرامش خیال 

بهتری تمریناتم را انجام بدهم.

 سه شــنبه همین هفته بــرای فوتبالی ها روز مهمی 
بود؛ نه اینکه تیمشــان در زمین توانســته باشــد از پس 
رقیب بربیاید یا اینکه حاشــیه ای در زمین ســبز رخ داده 
باشــد، بلکه ماجرا مربوط به صحبت های غلامحســین 
اسماعیلی، سخنگوی قوه قضائیه، در نشست با رسانه ها 
بــود؛ او در لابه لای اخبار مهمی که در ارتباط با مســائل 
اقتصادی و سیاســی به زبان آورد، ســری هم به فوتبال 
زد و از پرونــده مارک ویلموتس، ســرمربی ســابق تیم 
ایــران گفت؛ همان مرد بلژیکی که حدود شــش ماه به 
قراردادش بــا ایران پایبند بود و بعد هم رفت و پشــت 
سرش را نگاه نکرد. ویلموتس با این ادعا که طرف ایرانی 
به قرارداد پایبند نبوده، به فیفا شکایت کرد و حالا علاوه 
بر دو میلیون یورویی که از فدراسیون فوتبال ایران گرفته، 
درخواست غرامت شش میلیون یورویی نیز کرده است. 
اگرچه مسئولان فدراســیون فوتبال ایران، به ویژه مهدی 
تاج، رئیس سابق فدراسیون، می گویند ادعای ویلموتس 
کذب اســت و ایران زیادی هم به این مربــی پول داده، 
ولی به نظر می رســد این پرونده ابعاد پیچیده تری دارد 
که ممکن اســت منجر به ورشکستی فدراسیون فوتبال 
نیز شــود. از همان روزهــای ورود ویلموتس به ایران تا 
زمان خداحافظی او، شــایعه های زیادی درباره دستمزد 
این مربی در رســانه ها مطرح شد. با وجود تکذیب های 
مکرر مســئولان فدراسیون فوتبال، دست آخر، شایعه ها 
درست از آب درآمدند و این مرد بلژیکی که با قراردادی 
هنگفت ســرمربی ایران شده بود، توانست با فعال کردن 
یکــی از بندهــای قــراردادش، یک طرفه آن را فســخ و 
درخواســت غرامت کند. این پرونده تا جایی پیش رفت 
کــه نظر نمایندگان مجلس را هــم به خود جلب کرد و 
پای سازمان بازرســی کل کشور را نیز به میان آورد. حالا 
سخنگوی قوه قضائیه نیز به پرونده ویلموتس ورود کرده 
و مشخصا از اشتباهاتی که رخ داده است، حرف می زند. 
او سه شــنبه در بخشــی از صحبت هایــش گفت: «این 
قرارداد از ســوی سازمان بازرسی بررسی و مشخص شد 
یک سری اشتباهات داشته اســت. برای حضور ۶۳ روزه 
این مربی، هزینه ســنگینی به کشــور وارد شد و ایرادات 
و اشــکالات کار بررسی شده اســت و تصمیم مقتضی 
به سرعت اتخاذ خواهد شــد». این موضوع خودش گام 
مهم و بلندی رو به جلو است که سخنگوی قوه قضائیه 
خبر داده تصمیم مقتضی «به سرعت» اتخاذ خواهد شد. 
پیش از این شــایعه شده بود مســئولان رسیدگی به این 
پرونده، در طرحی در نظر دارند هزینه سنگین این پرونده 
را از حساب شخصی افرادی پرداخت کنند که پای چنین 

قراردادی را امضا کرده و این مربی را به ایران آورده اند.
 چه  کسی  ویلموتس  را  به  ایران  آورد؟

با این حال، سؤال اساسی در این پرونده، نقش افرادی 
است که پای ویلموتس، سناتور سابق بلژیکی را به ایران 
باز کردند. درباره اینکه چه کســی ویلموتس را سرمربی 
ایران کرده، شــایعه های زیادی راه افتاده اســت. قاعدتا 
وقتی قرار اســت تیم ملی صاحب سرمربی شود، همه 
نگاه ها متوجه فدراســیون فوتبال آن کشــور و رئیس و 
کمیته فنی آن اســت؛ اما در ایران اتفاقات همیشــه به 
شــکلی رخ می دهد کــه انتهایش یک شــگفتی بزرگ 

به همــراه دارد؛ آمــدن ویلموتس هم یکــی از همین 
شگفتی هاســت؛ چون رئیــس کمیته فنی فدراســیون 
فوتبال در اظهار نظری عجیــب خبر داده بود این کمیته 
اصــلا در جریان انتخاب مارک ویلموتس نبوده اســت! 
پس تا همین جا وضعیت کمیته فنی به شــرط درستی 
اظهارنظر افراد مربوطه، مشخص است. آنها گفته بودند 
شخص رئیس فدراسیون فوتبال، پیگیر حضور ویلموتس 
در ایران بوده است. رئیس فدراسیونی هم که زمان ورود 
ویلموتس در فدراسیون حضور داشته، مهدی تاج است؛ 
مردی که البته چندی بعد به دلیل آنچه مشــکل قلبی 
عنوان شــد، اســتعفا داد و رفت. تاج بعدها که حسابی 
تحت فشار قرار گرفت، با حضور در برنامه «۲۰:۳۰» توپ 
را به زمین وزیر ورزش انداخت و گفت ویلموتس را وزیر 
ورزش توصیه کرده اســت! مهدی تاج در برنامه «بدون 
تعــارف» نیز گفت: « ویلموتس را کســی معرفی نکرد. 
آقای وزیر به من نامه ای زد و کســی به او معرفی کرده 
بود. طبیعی هم هست. وزیر زیر نامه زده است آقای تاج 
جهت بررســی و بهره برداری لازم و شــرایط ویلموتس 
را توضیح داده بودند». رئیس ســابق فدراسیون فوتبال 
درباره اینکه چه کسی ویلموتس را به وزیر پیشنهاد داده 
بود نیز توضیح داد: «مرکز فرهنگی ایران و هلند این نامه 
را زده بــود. ویلموتس، رنار و لوپتگی از ســوی این مرکز 

پیشنهاد شده بودند. گفته بودند اینها بهترین هستند».
ضدحملــه مهدی تاج بــه وزیر ورزش، بســیاری را 
غافلگیر کرد؛ بااین حال، این غافلگیری گســترده تر شــد؛ 
ابتدا نوبت وزارت ورزش و شــخص مسعود سلطانی فر 
رســید تا به اظهــارات مهدی تاج واکنش نشــان دهد. 
مســعود ســلطانی فر دربــاره نقــش وزارت ورزش در 
انتخــاب ویلموتــس گفــت: «در طــول روز نامه های 
این چنینــی زیادی به وزارت ورزش می رســد. ما هم این 
نامه ها را به فدراســیون ها ارجــاع می دهیم؛ چون آنها 
تصمیم گیرنده اصلی هســتند و نقش وزارتخانه نظارتی 
اســت. نامه مربوط به مرکز فرهنگی ایران و هلند نیز به 

دست ما رســید که من روی آن نوشتم: «برای بررسی و 
بهره برداری به این فدراسیون ارجاع شود». علاوه بر سه 
گزینه ای که نام آنها در این نامه برده شــده بود، نام های 
دیگــری هم در آن مقطع برای تیــم ملی فوتبال مطرح 
بود که حدود ۹ نفر می شدند. در نهایت خود فدراسیون 
تصمیم گرفــت با ویلموتس قرارداد امضــا کند و تمام 
موارد را خود فدراســیون بررسی کرده است. مسئولیت 
قرارداد ویلموتس هم با فدراسیون فوتبال است و قطعا 

خودشان به نهادهای نظارتی پاسخ خواهند داد.
غافلگیری   کبیر!

مهدی تــاج، رئیس وقت فدراســیون فوتبال، خیلی 
خلاصه گفت ویلموتس را مســعود ســلطانی فر، وزیر 
ورزش، توصیه کرده اســت؛ وزیر ورزش هم خیلی قاطع 
پاســخ داد که توصیه قید «باید» نداشته و برای بررسی 
معرفی شده است و فدراسیون خودش باید جواب گوی 
نهادهای نظارتی باشــد. در همیــن پاس کاری ها بود که 
بیانیــه مازیار تشــکری تیمجانی، رئیــس مرکز تجاری- 
فرهنگی ایران و هلند، منتشر و پیچیدگی های این پرونده 
صدچندان شــد. در این بیانیه، ابتدا بــه چرایی ورود این 
مرکز به بحث فوتبال اشاره شد و بعد رئیس این مرکز با 
کنایه های تند و تیز، پاسخ ادعاهای مهدی تاج را داد؛ «به 
نظر می رسد هم نسبت دادن این قرارداد به مرکز تجاری 
ایران و هلند و هم تکذیب آن از سوی ایشان، با اهداف و 
اغراض دیگری و با نیت یک فرافکنی ســخیف در فرار از 

مسئولیت های قانونی خود صورت گرفته است».
غافلگیــری اصلی اما به آن بخــش از بیانیه مربوط 
می شود که تشکری تیمجانی می گوید این مرکز در جریان 
انتخــاب ویلموتس به عنوان ســرمربی تیــم ملی ایران 
«رودست» خورده اســت. تیمجانی می گوید: «از طریق 
رســانه ها در جریان انتخاب آقــای ویلموتس به عنوان 
ســرمربی تیم ملی فوتبال ایران با قرارداد و دســتمزدی 
حیرت انگیــز و باورنکردنی قرار گرفتیم؛ آن هم با پشــت 
 پرده هایی که هر روز برگی جدید و شگفت آور از آن منتشر 

می شــود و به گوش می رســد! افرادی خاص به دلایلی 
ترجیح دادند مذاکرات با آقای ویلموتس از مجاری دیگر 
صورت پذیــرد و عجیب اینکه امروز برای واســطه های 
معرفی و انتخاب ایشان، آدرس غلط می دهند و فرافکنی 
می کنند». بیانیه صادرشــده یک مورد را به خوبی نشان 
می دهد و آن اینکه جریانی به غیر از مرکز فرهنگی ایران 
و هلنــد، ویلموتس را به عنوان ســرمربی انتخاب کرده  
اســت؛ آن هم با رقمی تقریبا دو برابر بیشتر از ارزشش! 
اما همچنان سؤال اصلی اینجاست که آن «افراد خاص» 

چه کسانی بوده اند؟
داستان   پسر  آقای   رئیس

اتفاقا از همین جا به بعد داستان ابهام بیشتری دارد؛ 
عنوان شــد که مهدی تاج با فردی به نام بهروز زنجانی 
به بروکســل ســفر کرده و در ســفارت ایــران در بلژیک، 
کارهای مقدماتی قــرارداد با ویلموتــس را نهایی کرده 
است. بهروز زنجانی، فردی که به عنوان دوست کارلوس 
کی روش به فدراسیون فوتبال ایران معرفی شد، به جای 
یک حقوق دان ورزشــی در آن جلســه حاضــر بوده که 
این مورد خودش ابهامی بزرگ اســت. با این حال به نظر 
نمی رســد نقش اصلی را بهروز زنجانــی در این پرونده 
داشــته باشــد؛ چرا که با کدهای تازه ای کــه قوه قضائیه 
می دهد، باید نقش «پســر رئیس» یکی از فدراســیون ها 
ارزیابی شود. همان روز سه شنبه، سخنگوی قوه قضائیه 
در پاســخ به این پرسش که گفته شده رئیس سابق یکی 
از فدراســیون های ورزشی فساد مالی داشته و استعفای 
او بــه همین دلیل اســت، گفت: «اگــر منظورتان همان 
فردی اســت که در ذهن من است، موضوع ابربدهکاری 
نداریم. پســر یکی از رؤســای فدراســیون ها مشــکلاتی 
داشــته که برایش پرونده ای تشکیل شده است و استعفا 
و عدم استعفا، تأثیری در رســیدگی های قضائی ندارد». 
مشخصا ســخنگوی قوه قضائیه علاقه ای نداشته بیشتر 
به این بحث ورود کند، ولی تا همین جا کدهایی می دهد 
که واکاوی را چندان ســخت نمی کند. پرسشگر از رئیس 
فدراســیونی می گوید که از یکی از فدراسیون ها به دلیل 
«فســاد مالی» اســتعفا داده اســت؛ ســخنگو در پاسخ 
می گوید بحث «ابربدهکاری» نیســت. تا همین جا یعنی 
بحث درباره رئیس فدراســیونی است که استعفا داده و 
اتفاقا استعفایش مربوط به ابربدهکاربودن هم نمی شود. 
ســخنگوی قوه قضائیه در ادامه از پسر رئیس فدراسیون 
می گوید و تأکید می کند: «استعفا یا عدم استعفا» تأثیری 
در رسیدگی به پرونده ندارد. این موضوع خودش دوباره 
شــائبه جدیدی ایجاد می کند که دلیل اســتعفای رئیس 
مدنظر، آن چیزی که عنوان شــده اســت، نیست! با کنار 
هم قراردادن این موارد، می شود به پسران جنجالی رؤسا 
در ســال های اخیر برگشــت که حجم زیادی از اخبار را 
به خودشــان اختصاص داده اند؛ از شایعه نقش آنها در 
انتصابات تا شــایعه اســتفاده از رانت پدر برای منفعت 
شخصی. از بین این پســران، پدر دو نفر هنوز مشغول به 
کار هستند؛ پس اســتعفایی در کار نبوده و «احتمالا» در 
این پرونده، مدنظر قوه قضائیه نیستند. می ماند پسر یکی، 
دو رئیس سابقی که استعفا داده اند که با مرور اخبار یک 

سال گذشته می شود به رد آنها رسید.

معمای  پسر  آقای  رئیس!

اکرم خدابنده، کاپیتان تیم ملی تکواندوی بانوان
آشنایى با خادم، اتفاق خوب زندگى من بود


